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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 

Uniwersytetu Warszawskiego 

z dn. 8 stycznia 2025 r. 

Pierwsze posiedzenie Rady Dydaktycznej nowej kadencji w dniu 8 stycznia 

2025 roku zaplanowane zostało w formie spotkania on-line na godzinę 13:15. Odbyło 

się ono w wyznaczonym dniu i godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła 

Prodziekan ds. studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano do zapoznania się 

protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 4 grudnia 2024 roku. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 8 stycznia 2025 roku zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 
Na posiedzeniu nieobecny był: 
1. Heybat Naghiyev 

Agenda posiedzenia: 

1.    Przyjęcie porządku obrad 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.    Informacje KJD 

4.    Plany i założenia dla Rady Dydaktycznej kadencji 2025-2028 

5.    Powołanie wiceprzewodniczącego Rady Dydaktycznej  

6.    Powołanie opiekunów merytorycznych kierunków studiów i specjalności  

7.    Sprawy różne 

 



 
 

2 
 

Prodziekan przywitała wszystkich członków Rady Dydaktycznej, w 

szczególności nowe osoby wśród członków RD, tj. dr. Waldemara Pałubę, który jest 

przedstawicielem Wydziału Matematyki, Informatyki i Mechaniki, z którym to 

Wydziałem od wielu lat współpracujemy oraz dr. Łukasza Byrę i dr Dorotę Mirowską-

Wierzbicką – nowych przedstawicieli nauczycieli akademickich Wydziału Nauk 

Ekonomicznych. 

  

Ad 1. 
Prodziekan zgłosiła propozycję zmiany porządku obrad z powodu wpłynięcia na 

Wydział wniosku o nostryfikację dyplomu. Skorygowany porządek posiedzenia obrad 

wyglądał po tej zmianie następująco: 

1.    Przyjęcie porządku obrad 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.    Informacje KJD 

4.    Plany i założenia dla Rady Dydaktycznej kadencji 2025-2028 

5.    Powołanie wiceprzewodniczącego Rady Dydaktycznej  

6.    Powołanie opiekunów merytorycznych kierunków studiów i specjalności  

7.  Nostryfikacja dyplomu ukończenia za granicą studiów Pani Olhy Bakakiny 

8.   Sprawy różne 

Nie zostały zgłoszone żadne uwagi do skorygowanego porządku obrad. 

Głos w sprawie przyjęcia skorygowanego porządku obrad oddało 20 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie głosował przeciw. 

Porządek obrad po korekcie przyjęto. 
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Ad 2. 
Protokół z posiedzenia RD, które odbyło się dnia 4 grudnia 2024 roku został 

wysłany drogą mailową do zapoznania się przed posiedzeniem wszystkim członkom 

nowej oraz poprzedniej kadencji Rady Dydaktycznej. Żadne uwagi do projektu 

protokołu nie zostały zgłoszone. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 20 osób. 

Wszystkie głosy były za przyjęciem protokołu. Nikt nie głosował przeciw. Protokół 

przyjęto. 

Ad 3. 
Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli „Informacji KJD”. Poruszone zostały następujące kwestie: 

• 5 grudnia odbyło się spotkanie z dr hab. Cecylią Leszczyńską dotyczące praktyk 

na WNE UW w związku z uwagami zgłoszonymi przez Samorząd Studentów. 

Spotkanie dotyczyło między innymi poprawy procesu odbywania i zaliczania 

praktyk oraz ich dokumentowania. Pani dr hab. Cecylia Leszczyńska w najbliższym 

czasie przedstawi swoje propozycje zmian po rozpatrzeniu zgłoszonych 

problemów również w gronie Samorządu Studentów tak, aby proces zaliczenia 

praktyk został usprawniony. 

• 6 grudnia odbyła się świąteczna edycja International Day realizowanego w ramach 

projektu finansowanego ze środków NAWA. Jest to druga edycja projektu Welcome 

to Poland, który realizujemy i dzięki któremu możemy rozszerzać nasze wsparcie 

dla studentów zagranicznych, którzy muszą się odnaleźć w nowej rzeczywistości i 

kulturze. Świąteczna edycja International Day cieszyła się dużym 

zainteresowaniem wśród studentów zagranicznych. Mieli oni okazję do wspólnych 

rozmów, poznania się, wymiany kontaktów, dzielenia się swoimi doświadczeniami 

podczas wspólnego dekorowania bombek, jak również ubierania choinki. 

• 4 grudnia 2024 roku podczas Rady Dydaktycznej zostały przedstawione 

propozycje zmian programów studiów na kierunku „Finanse i rachunkowość – 

specjalność Finanse Publiczne i Podatki (studia pierwszego stopnia) oraz na 

kierunku „Quantitative Finance” (studia drugiego stopnia prowadzone w języku 
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angielskim). Po pozytywnym zaopiniowaniu zmian na w/w kierunkach przez Radę 

Dydaktyczną oraz Radę Samorządu Studentów WNE, Prodziekan w dniu 19 

grudnia przekazała do Biura Inicjatyw Dydaktycznych wnioski wraz z kompletem 

dokumentacji do dalszego procedowania.  

• 20 grudnia odbyło się kolejne spotkanie dotyczące programu ZIP 2.0. W ramach 

programu Uniwersytet Warszawski otrzymał środki na rozwinięcie 47 programów 

studiów, w tym 40 programów będzie na różnych Wydziałach modyfikowanych, a 

7 programów powstanie nowych. W ramach projektu mamy przewidzianą na WNE 

modyfikację dwóch programów studiów na studiach pierwszego stopnia i jednego 

na studiach drugiego stopnia (wszystkie zmiany w ramach kierunku „Ekonomia”) z 

założeniem rekrutacji na nowe programy już w bieżącym roku (rozpoczęcie studiów 

od 1 października 2025 roku).  

• przypomnienie o tym, że 9 stycznia 2025 roku pracujemy według planu 

poniedziałkowego w ramach cyklu zmian i korekt kalendarza akademickiego 

mającego na celu wyrównanie liczby zajęć odbywających się w poszczególnych 

dniach tygodnia. 

Głos zabrali kolejno dr Waldemar Pałuba oraz dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Ad 4. 
Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu, czyli planów i założeń dla 

Rady Dydaktycznej kadencji 2025-2028. Prodziekan wskazała na początku 

najważniejsze dokumenty regulujące funkcjonowanie Rady Dydaktycznej. Jednym z 

nich jest Statut Uniwersytetu Warszawskiego, w którym wskazane są informacje 

dotyczące powoływania, trybu i składu Rady Dydaktycznej oraz tego, czym powinna 

się ona zajmować.  

W skład Rady Dydaktycznej wchodzą nauczyciele akademiccy, przedstawiciele 

doktorantów oraz studentów, których liczba – zgodnie z uchwaloną liczebnością RD - 

wynosi 25. W związku z tym w obecnej kadencji Rady Dydaktycznej mamy 13 

nauczycieli akademickich wybranych przez Radę Wydziału oraz 7 studentów 



 
 

5 
 

wybranych przez studentów. Pozostały jeszcze 2 vacaty dla przedstawicieli studentów 

oraz 2 vacaty dla przedstawicieli doktorantów.  

Zadania jakie powinny być realizowane przez Radę Dydaktyczną określone 

zostały w Regulaminie Studiów, natomiast w jaki sposób te zadania powinny być 

realizowane przedstawia nam Uchwała nr 2 Uniwersyteckiej Rady ds. kształcenia z 

dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie działania Rad Dydaktycznych na Uniwersytecie 

Warszawskim. Jednymi z ważniejszych zadań realizowanych przez Radę 

Dydaktyczną to między innymi określenie koncepcji kształcenia zgodnej z misją i 

statutem Uniwersytetu Warszawskiego oraz strategią naszego Wydziału, 

formułowanie propozycji zasad rekrutacji, propozycje zmian w programach 

kształcenia, ustalanie i uchwalanie opłat za studia niestacjonarne oraz opłat 

dotyczących powtarzania zajęć. Dodatkowo Rada Dydaktyczna zajmuje się 

opiniowaniem nostryfikacji zagranicznych dyplomów, monitorowaniem procesu 

egzaminowania. Warto też wspomnieć, że jednym z ważnych punktów w/w Uchwały 

jest zwoływanie posiedzenia Rady Dydaktycznej przez Przewodniczącego. Na naszym 

Wydziale utworzona jest tylko jedna Rada Dydaktyczna, której przewodniczy dr 

Dominika Gadowska-dos Santos będąca Prodziekan ds. studenckich i jednocześnie 

Kierownik Jednostki Dydaktycznej. Posiedzenia zwoływane są raz w miesiącu przez 

Przewodniczącego, natomiast Przewodniczący może zwołać dodatkowe posiedzenia 

nadzwyczajne. Wszystkie posiedzenia są protokołowane, a protokoły na następnym 

posiedzeniu są poddawane pod głosowanie. Uchwały podejmowane są większością 

głosów.  

Warto wspomnieć, że w przyszłym roku Rada Dydaktyczna będzie zajmowała 

się przygotowywaniem do wizytacji PKA. Będą to szeroko zakrojone przygotowania do 

całego procesu obejmujące przygotowanie raportu oraz przyjęcie samej wizytacji 

Komisji Akredytacyjnej, udzielenia wszelkich odpowiedzi na dodatkowe pytania. 

Głos w sprawie zabrali kolejno: dr Przemysław Kusztelak, dr Janusz Kudła. 
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Ad 5. 
Następnie Prodziekan przeszła do punktu piątego – wyłonienia spośród 

członków Wiceprzewodniczącego Rady Dydaktycznej. 

W jednym z paragrafów Uchwały, którą Prodziekan przedstawiła w poprzednim 

punkcie, jest wyłonienie spośród członków Rady Dydaktycznej 

wiceprzewodniczącego, który w przypadku nieobecności przewodniczącego mógłby 

zapewnić ciągłość działań. W poprzedniej kadencji funkcję tą pełniła dr Katarzyna 

Peryt-Kowalska, która w przypadku na przykład nieprzewidzianych zdarzeń losowych, 

nieobecności Przewodniczącego, mogła poprowadzić posiedzenie Rady 

Dydaktycznej. Prodziekan zwróciła się do członków Rady Dydaktycznej z prośbą o 

zgłoszenie kandydatur zmierzających do wyłonienia Wiceprzewodniczącego. 

Głosowanie w tej spawie odbędzie się na kolejnym posiedzeniu Rady Dydaktycznej. 

Następnie Prodziekan wskazała drugą kwestię, dotyczącą Sekretarza Rady 

Dydaktycznej. W poprzedniej kadencji Rady Dydaktycznej funkcję tą pełniła Pani 

Monika Kożuchowska, która uczestniczy również w dzisiejszym posiedzeniu Rady 

Dydaktycznej, zajmując się protokołowaniem posiedzenia oraz przeprowadzaniem 

głosowań. W związku z tym Prodziekan – po uzyskaniu zgody p. Moniki Kożuchowskiej 

– zwróciła się do członków Rady Dydaktycznej o pozytywne zaopiniowanie tej 

kandydatury. Pani Monika Kożuchowska została Sekretarzem Rady Dydaktycznej 

nowej kadencji. 

 
Ad 6.  
Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, czyli 

powołania opiekunów merytorycznych kierunków studiów i specjalności. 

Jedną z przyjętych już wiele lat temu zasad jest to, że każdy program studiów 

prowadzonych na WNE ma swojego opiekuna merytorycznego. Dzięki temu 

Prodziekan ma możliwość konsultowania się z opiekunami w sprawach dotyczących 

realizowanych przedmiotów i ich ekwiwalentności, jak również studenci mają 

możliwość konsultacji dotyczących zawartości programu studiów. 
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Następnie Prodziekan zaprezentowała propozycje dotyczące powołania 

opiekunów merytorycznych do poszczególnych kierunków/specjalności: 

• kierunek Ekonomia – specjalność Ekonomia międzynarodowa > dr Dagmara 

Mycielska 

• kierunek Ekonomia – specjalność Ekonomia przedsiębiorstwa > dr hab. prof. 

ucz. Renata Gabryelczyk 

• kierunek Ekonomia – specjalność MSEM > dr prof. ucz. Przemysław Kusztelak  

• kierunek Ekonomia – specjalność Ekonomia przedsiębiorczości > dr Bartłomiej 

Dessoulavy-Śliwiński 

• kierunek Finanse i Rachunkowość > dr hab. prof. ucz. Anna Białek-Jaworska 

• kierunek Finanse i Rachunkowość – specjalność Finanse Publiczne i Podatki > 

prof. dr hab. Janusz Kudła 

• kierunek Informatyka i Ekonometria > dr Aneta Dzik-Walczak 

• kierunek Finance, International Investment and Accounting > dr Dorota 

Mirowska-Wierzbicka 

• kierunek Quantitative Finance > dr Paweł Sakowski 

• kierunek International Economics > dr hab. prof. ucz. Leszek Wincenciak 

• kierunek Data Science and Business Analytics > dr Marcin Chlebus 

Odniesiono się także do nowych kierunków studiów: 

• kierunek European Environmental Economics and Policy – jest to wspólny 

kierunek z partnerem zagranicznym, który to partner zajmuje się rekrutacją 

(rekrutacja na ten kierunek już się rozpoczęła). Studenci, którzy rozpoczną 

studia na tym kierunku, przyjadą do nas studiować dopiero na drugi rok studiów. 

Dr hab. Jan Witajewski-Baltvilks będzie opiekunem tego kierunku, w związku, z 

tym iż nie jest on członkiem Rady Dydaktycznej będzie zapraszany na 

spotkania w formie gościa w przypadku konsultowania, czy omawiania zmian. 

• kierunek Ekonomia – nowa specjalność powstająca w ramach programu ZIP 

2.0. Opiekunem nowego programu  studiów, który jest w fazie opracowywania 

programów ramach projektu ZIP 2.0 będzie dr Łukasz Byra. Dr Łukasz Byra 
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przedstawił koncepcję nowego programu – „Ekonomia Społeczna”, w którym 

nacisk położony byłby na naukę przedmiotów społecznych, czyli przedmiotów 

związanych z demografią, demografią rodziny, ekonomii środowiska, ekonomii 

zdrowia, ekonomii rodziny, ekonomii ludnościowej, z uwzględnieniem 

przedmiotów do uczących umiejętnego analizowania polityk społeczno-

gospodarczych.  

Nikt w w/w sprawie nie zabrał głosu. 

Następnie odbyło się głosowanie o wyrażenie pozytywnej opinii w sprawie 

powołania opiekunów merytorycznych poszczególnych kierunków/specjalności. 

• Ekonomia – Ekonomia międzynarodowa > dr Dagmara Mycielska – głos w 

sprawie oddało 20 osób, 19 osób oddało głos „ZA”, 1 osoba wstrzymała się od 

głosu, nikt nie głosował „PRZECIW” 

• Ekonomia – Ekonomia przedsiębiorstwa > dr hab. prof. ucz. Renata 

Gabryelczyk – głos w sprawie oddało 19 osób, 19 osób oddało głos „ZA”, 1 

osoba nie zagłosowała, nikt nie zagłosował „PRZECIW” 

• Ekonomia – MSEM > dr prof. ucz. Przemysław Kusztelak – głos w sprawie 

oddało 20 osób, wszystkie osoby zagłosowały „ZA”, nikt nie zagłosował 

„PRZECIW”, nikt nie wstrzymał się od głosu 

• Ekonomia – Ekonomia przedsiębiorczości > dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 

- głos w sprawie oddało 20 osób, 19 osób oddało głos „ZA”, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu, nikt nie zagłosował „PRZECIW” 

• Finanse i Rachunkowość > dr hab. prof. ucz. Anna Białek-Jaworska - głos w 

sprawie oddało 19 osób, 18 osób oddało głos „ZA”, 1 osoba nie zagłosowała, 1 

osoba wstrzymała się od głosu 

• Finanse i Rachunkowość – Finanse Publiczne i Podatki > prof. dr hab. Janusz 

Kudła - głos w sprawie oddało 20 osób, wszystkie osoby zagłosowały „ZA”, nikt 

nie zagłosował „PRZECIW”, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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• Informatyka i Ekonometria > dr Aneta Dzik-Walczak - głos w sprawie oddało 20 

osób, 19 osób oddało głos „ZA”, 1 osoba wstrzymała się od głosu, nikt nie 

zagłosował „PRZECIW” 

• Finance, International Investment and Accounting > dr Dorota Mirowska-

Wierzbicka - głos w sprawie oddało 20 osób, 18 osób oddało głos „ZA”, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu, 1 osoba zagłosowała „PRZECIW” 

• Quantitative Finance > dr Paweł Sakowski - głos w sprawie oddało 20 osób, 

wszystkie osoby zagłosowały „ZA”, nikt nie zagłosował „PRZECIW”, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

• International Economics > dr hab. prof. ucz. Leszek Wincenciak - głos w sprawie 

oddało 20 osób, wszystkie osoby zagłosowały „ZA”, nikt nie zagłosował 

„PRZECIW”, nikt nie wstrzymał się od głosu 

• Data Science and Business Analytics > dr Marcin Chlebus - głos w sprawie 

oddało 20 osób, wszystkie osoby zagłosowały „ZA”, nikt nie zagłosował 

„PRZECIW”, nikt nie wstrzymał się od głos 

Ad 7. 
Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu dotyczącego nostryfikacji 

dyplomu Pani Olhy Bakakiny. 

Prodziekan poinformowała członków Rady Dydaktycznej o wpłynięciu wniosku 

o nostryfikację dyplomu Pani Olhy Bakakiny. Po wstępnym przeanalizowaniu wniosku 

oraz dokumentów Prodziekan poinformowała wszystkich, iż analogiczny dyplom męża 

Pani Olhy – Oleksandra Bakakina został już pozytywnie zaopiniowany rzez RD WNE 

UW w listopadzie 2024 roku.  Pani Olha i Pan Oleksander uzyskali dyplom w tym 

samym czasie oraz na takim samym kierunku. Następnie zostały przedstawione 

podstawowe informacje do dyplomu Pani Olhy Bakakiny. Przypomniano przy tym, że 

w związku z otrzymanymi przy wcześniejszych nostryfikacjach wytycznymi, przy 

procedurze nostryfikacji dyplomu magisterskiego można również wspierać się 

informacjami pozyskanymi z dyplomu pierwszego stopnia w tym przypadku 

„Bakałarza”. 
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• Pani Olha Bakakina otrzymała pełne wykształcenie wyższe na kierunku Finanse i 

Kredyty uzyskując tym samym kwalifikacje Magistra z Finansów i Kredytów 

• Studia Magisterskie trwały 1 rok 

• Studia licencjackie ukończone stopniem Bakałarza trwały 4 lata, były realizowane 

w trybie stacjonarnym i obejmowały 8640 godzin, w tym zajęć w kontakcie 3933, 

oprócz tego praca samodzielna oraz praktyki zawodowe 

• Studia I stopnia zakończone Egzaminami Państwowymi z ocenami bardzo dobrymi 

• Studia II stopnia zakończone zostały obroną pracy magisterskiej pod tytułem 

„Udoskonalenie mechanizmu zarządzania aktywami obrotowymi 

przedsiębiorstwa”, przy czym Pani Olha Bakakina uzyskała ocenę bardzo dobrą z 

egzaminu 

Głos w sprawie nostryfikacji zabrała dr hab. prof. ucz. Anna Białek-Jaworska odwołując 

się do wcześniejszej pozytywnej opinii w sprawie nostryfikacji dyplomu Pana 

Oleksandra. Prodziekan zwróciła się z prośbą o wyrażenie pozytywnej opinii w sprawie 

nostryfikacji dyplomu Pani Olhy Bakakiny.  Następnie odbyło się głosowanie w sprawie 

wyrażenia pozytywnej opinii dotyczącej nostryfikacji dyplomu Pani Olhy Bakakiny. 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 19 osób oddało głos „ZA” pozytywnie opiniując 

nostryfikację dyplomu, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Nikt nie zagłosował „przeciw”. 

  

Ad.8 
W „Sprawach różnych” nie podniesiono żadnych kwestii. 

 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej się zakończyło.  

 

* * * 

 

W dniu 3 lutego 2025 roku Prodziekan przesłała do członków Rady Dydaktycznej 

informację dotyczącą zmiany daty zaplanowanego posiedzenia Rady Dydaktycznej z 

5 lutego 2025 r na 26 lutego 2025 r. (godzina i forma bez zmian) oraz została 
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wystosowana prośba o obiegowe wyrażenie opinii w sprawie włączenia do 

prowadzenia przedmiotu kierunkowego "Symulacyjna Gra Biznesowa" 

koordynowanego przez dr. hab. prof. ucz. Roberta  Ślepaczuka dodatkowej osoby – 

Marcina Jakubasza. Radzie Dydaktycznej przedstawiono życiorys zawodowy p. 

Jakubasza. Głos w sprawie oddało 19 osób, 16 osób oddało głos “za”, 2 osoby 

zagłosowały “Przeciw”, 2 osoby “wstrzymały się od głosu”. Tym samym Pan Jakubasz 

uzyskał pozytywną opinię RD i będzie współprowadził wspomniany kurs w semestrze 

letnim 2024/25. 

 

 

/Protokół sporządziła Monika Kożuchowska/ 


